

京都大阪神戸

KYOTO · OSAKA · KOBE

5天4晚关西精华游

5D4N Unique Kansai

京都/大阪/神戸

Kyoto/Osaka/Kobe

*See
You
There*



关西机场
Kansai
Airport

神户
Kobe

姬路
Himeji

— 本日餐食 —

早餐 breakfast | X
午餐 lunch | O
晚餐 dinner | O

— 本日住宿 —

Hotel Monterey Himeiji or
similar

— 本日景点介绍 —

白鹤酒造资料馆 | Hakutsuru Sake Brewery Museum

日本著名清酒产地，这一带仍有数间继承了传统酿酒方法的酒窖和造酒资料馆，并可品尝当地酿造的各种清酒
Nada district is Japan's top sake producing region. Some store or exhibition room allow guests to taste theirsake. Some of them also maintain a museum, where the process of sake brewing is introduced

神户布引香草园 | Kobe Nunobiki Herb Garden

坐在缆车上，可以一边远眺神户的景色，一边观赏超过 200 种香草和花卉的香草园
It takes about 10minutes to the peak of the mountain by the new rope way. There are 14 garden areas wherevisitors are welcomed by seasonal herbs and flowers arranged according to different themes

北野町 | Kitano Area

这些保存下来的外国人曾经居住过的西洋风格建筑住宅，极具特色。这里有许多老字号特产店、咖啡店、饰品店等
It is an area steeped in history. More than a dozen of the former mansions,known as Ijinkan. The entire district is pleasant to walk through & offers a variety of cafes, restaurants & boutiques, making it a favorite among tourists

【途径Pass By / 外观Photo Stop】

美利坚公园 | Meriken Park

是一座位于神户港的滨水公园，紧邻神户塔和神户海岸博物馆，是观赏神户港口不错的选择之一，也是阪神大地震的纪念公园，所以又被称为神户港震灾纪念公园
A nice waterfront park in Kobe's port area which built on an outcropping of reclaimed land. It is home to some of the city's more iconic contemporary architecture

姬路城 | Himeji Castle

姬路城是该市主体象征，由于其白色的外墙和蜿蜒屋檐造型犹如展翅欲飞的白鹭，因而也被称为白鹭城，是世界文化遗产
also known as White Heron Castle (Shirasagijo) due to its elegant, white appearance, is widely considered as Japan's most spectacular castle for its imposing size and beauty and its well preserved, complex castle grounds. The castle is both a national treasure and a world heritage site



姬路
Himeji

京都
Kyoto

— 本日景点介绍

生蚝体验 | Oyster Farm

您有机会了解渔民怎样养殖生蚝以及还能生蚝吃到饱(船游自费视天气而定)
you have a chance to experience in the oyster farm and Oyster "eat all you can". (Boat ride optional if weather permit)

草莓采摘 | Strawberry Farm

您有机会亲自体验草莓采摘,以及草莓吃到饱
You have a chance to Strawberry pickling and Strawberry eat all you can

明石大桥 | Akashi Kaikyo Bridge

明石海峡大桥位于日本本州与四国之间,连接日本神户和淡路岛之间跨海公路大桥,它跨越明石海峡,总长度3911米,是目前世界上跨距最大的桥梁及悬索桥
The Akashi Kaikyo Bridge is, with a length of almost four kilometers, the world's longest suspension bridge, Opened in 1998

— 本日餐食

早餐 breakfast | O

午餐 lunch | O

晚餐 dinner | X

— 本日住宿

Kyoto New Hankyu

Hotel or similar



京都
Kyoto

大阪
Osaka

— 本日餐食

早餐 breakfast | O

午餐 lunch | O

晚餐 dinner | X

— 本日住宿

Best Western Osaka or similar

— 本日景点介绍

岚山度月桥 | Arashiyama (togetsukyo bridge)

因樱花、红叶而闻名的岚山倒映在大堰川上，河水川流不息，横跨川流的就是渡月桥。渡月桥更为岚山的优雅锦上添花。传说就如同月亮自此渡桥一般，所以龟山天皇将其命名为“渡月桥”。现在的渡月桥是昭和9年完成的，当初设计将其融入岚山的景物名胜

Arashiyama is particular popular during the cherry blossom and fall color season. The togetsukyo bridge is Arashiyama's well known central landmark

竹林小道 | Bambo Groove

日本文化厅将岚山誉为“风光秀美”之地，也是得益于这条日本国内最著名的竹林的优美景致。岚山的竹林小道是李安拍摄《卧虎藏龙》的地方

The walking paths that cut through the bamboo groves make for a nice walk. The groves are particularly attractive when there is a light wind and the tall bamboo stalks sway gently back and forth

伏见稻荷大社 | Fushimi Inari Shrine

伏见稻荷大社是稻荷神社的总本社，地位崇高、历史悠久。伏见稻荷大社供奉着保佑商业繁荣、财运亨通、五谷昌盛的稻荷大神，香客众多

Fushimi Inari is the most important of several thousands of shrines dedicated to Inari, the Shinto god of rice. Foxes are thought to be Inari's messengers, resulting in many fox statues across the shrine grounds

寿司体验 | Sushi Making

您有机会体验自己做寿司

You have a chance to experience sushi Making



4

DAY

大阪
Osaka

— 本日景点介绍

全天自由活动
Free & Easy

— 本日餐食 — 本日住宿

早餐 breakfast | O
午餐 lunch | X
晚餐 dinner | X

Best Western Osaka
or similar

5 DAY



大阪
Osaka

— 本日景点介绍

自由活动后·前往关西机场
Free at own leisure, proceed
to Kansai Airport

— 本日餐食

早餐 breakfast | O
午餐 lunch | X
晚餐 dinner | X

Day1

路线:关西机场Kansai Airport – 神户Kobe – 姬路Himeji
 景点:白鹤酒造资料馆Hakutsuru Sake Brewery Museum
 、神户布引香草园Kobe Nunobiki Herb Garden、北野町Kitano Area
 、美利坚公园Meriken Park、姬路城Himeji Castle

 Hotel: Hotel Monterey Himeiji or similar

B:X
L:O
D:O

Day2

路线:姬路Himeji – 京都Kyoto
 景点:生蚝体验Oyster Farm、草莓采摘Strawberry Farm
 、明石大桥Akashi Kaikyo Bridge

 Hotel: Kyoto New Hankyu Hotel or similar

B:O
L:O
D:X

Day3

路线:京都Kyoto – 大阪Osaka
 景点:岚山度月桥Arashiyama (togetsukyo bridge)、竹林小道Bambo Groove
 、伏见稻荷大社Fushimi Inari Shrine、寿司体验Sushi Making

 Hotel: Best Western Osaka or similar

B:O
L:O
D:X

Day4

路线:大阪Osaka
 全天自由活动Osaka Free & Easy

 Hotel: Best Western Osaka or similar

B:O
L:X
D:X

Day5

路线:大阪Osaka
 自由活动后,前往关西机场
 Free at own leisure, proceed to Kansai Airport

B:O
L:X
D:X